

View this email in your browser

Joint ICT Spring Dinner 2025 CAHK X HKCS 聯合春茗

【CAHKxHKCS】CAHK and the Hong Kong Computer Society hosted the Joint ICT Spring Dinner 2025 on February 27. It was a delightful and meaningful evening spent together. Professor Sun Dong, JP, Secretary for Innovation, Technology and Industry, served as the guest of honor for the event. Members of the two organizations and industry friends gathered to celebrate the Lunar New Year. We look forward to celebrating with you all again next year!

Photos of the event can be downloaded via the link below: Link

【聯會x香港電腦學會】香港通訊業聯會與香港電腦學會於2月27日共同主辦2025年ICT春茗。這是一個愉快而有意義的晚上。創新科技及工業局局長孫東教授, JP, 為活動擔任主禮嘉賓。兩間主辦機構會員及業界朋友聚首一堂‧共同歡慶新春佳節。 我們期待明年再次與大家慶祝!

活動的照片可以通過以下鏈接下載:連結



6G Global Summit 2025 and CAHK Evening Networking Reception 6G 全球峰會 2025 及 CAHK黃昏酒會

The 6G Global Summit 2025, hosted by Communications Authority, will be held on May 8-9, 2025. Event Website

CAHK will host the Evening Networking Reception on the first day at the Hopewell Hotel in Wan Chai. Register Click Here

由通訊事務管理局主辦的6G全球峰會2025將於2025年5月8日至9日舉行。<u>官方網站</u> CAHK將主辦在第一天於灣仔合和酒店舉辦的黃昏酒會。賓客登記





Diamond Sponsor:

Deco Light Sponsor:

ZTE







World Telecommunication & Information Society Day, from February to May 2025, will include events for secondary and university students. These events will feature a proposal competition, a company site visit, and a presentation ceremony for the proposal competition. It aims to promote student learning and development in the fields of telecommunications and information technology, enhance students' professional knowledge, and lay the foundation for their future career choices.

Communications Authority, CAHK Chairman and EXCO members are confirmed to join it. If you are interested in attending our prize ceremony on May 17 at 11am - 12noon, please contact info@cahk.hk.

香港世界電訊及資訊社會日將於2025年2月至5月期間舉辦活動給中學和大學學生:提案比賽、公司參觀以及提案比賽的頒獎典禮。這些項目旨在促進學生在電訊和資訊科技領域的學習與發展、增強學生的專業知識、並為他們未來的職業選擇奠定基礎。通訊事務管理局、聯會主席及執委會成員已確認出席。如有興趣參加我們在5月17日上午11時至中午12時的頒獎典禮、請電郵致 info@cahk.hk。

CEPA Forum CEPA《服務貿易協議》宣講會

CAHK members participated in CEPA Forum on Feburary 19, 2025.

CAHK會員於2025年2月19日參加了 CEPA 論壇。



Market News 市場消息

One Country Two Systems Research Institute invites members to participate in the seminar on March 28, 2025 at Hong Kong Convention & Exhibition Centre, Wanchai. If

interested, please fill out the Reply Slip.

一國兩制研究中心有限公司邀請會員參加3月28日在灣仔香港會議展覽中心舉行的「未來經濟數智先行」研討會·有興趣請填寫回條。

CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣 - SmarTone

SmarTone's commitment to customer centricity and service excellence have been well recognised by the public and credible organisations. SmarTone is the only telecommunications operator ranks as one of Hong Kong's Top 10 Brands in the 2024 "Kantar BrandZ Top 30 Brands in Hong Kong" report, reinforcing its leading position in the market. This report, published by Kantar, a global independent data research and consulting firm, serves as an authoritative analysis of Hong Kong's strongest brands.

SmarTone has received multiple awards from the Hong Kong Retail Management Association (HKRMA), including the "Outstanding Flagship Service Brand" at the 2024 Service Talent Award. Additionally, SmarTone won two annual awards: the "Top 10 O2O Retail Brand Award" and the "Top 10 Quality Trusted E-Shop Award," recognizing its excellent customer service and online and offline customer experience.

SmarTone對以客為先及卓越服務的承諾廣受公眾及權威機構認同,於2024「Kantar BrandZ香港30強品牌」報告中成為唯一榮登香港十大品牌的電訊商,印證其市場領先地位。報告由全球獨立數據研究及顧問機構Kantar發布,是剖析香港最強品牌的權威報告之一。

SmarTone 亦獲得香港零售管理協會 (HKRMA) 多個獎項·包括於「2024 傑出服務獎」中獲得「傑出旗艦服務品牌」殊榮·同時勇奪「十大O2O零售品牌」以及「十大信譽優網店」兩項年度大獎·嘉許SmarTone的超卓客戶服務及線上線下客戶體驗。





CAHK Member Market Place 聯會會員市場推廣

MARKET PLACE BY MEMBERS

Market Place by Members is your free and alternative promotion space. Use it, make the space works for you.

CAHK Full or Associate Members are entitled to One Free-of-charge Advertisement each year!

The Free Advertisement can be an introduction of the products or services of your organization, or promotion of your anchor campaign.

Specifications of the Free Advertisement: File format: JPG/PNG(300dpi)

If interested, please contact the editor at info@cahk.hk for further discussion.

Remarks

- 1. The free-of-charge advertisement space is limited, so it is first come, first served.
- 2. Materials deadline is 25th of each month.

 3.CAHK has the sole discretion right to approve, edit and decide on the placement of advertisements, and will not be held any liability for advertisement errors or any subsequent loss or damage caused thereof.

Communications Association of Hong Kong 香港通訊業聯會

Tel: <u>2504 2732</u> Email: info@cahk.hk

This message was sent to officer@cahk.hk by info@cahk.hk Fo Tan Railway House, No. 9 Lok King Street, Fo Tan, N.T., Hong Kong,

VerfiedUnsubscribe SM <u>Unsubscribe</u>